
Styrelsemöte i Häggådalens fiberförening.

2015-11-18 kl. 18.30-20.30 Lokal: Framsidan, Gärdebovägen 3, Fritsla

§1 Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

Närvarande: Susanne Nystedt, Lars Olofsson. Mats Uhlén, Johan 
Andersson, Per Åke Loftegård Fredrik Johansson och under punkten 4 
Krister Andersson.

Frånvarande: Gullik Webjörn

§2 Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

§3a) Val av mötessekreterare

Till sekreterare valdes Per-Åke Loftegård

§3b) Val av justerare.

Till justerare valdes Johan Andersson

§4 Ekonomi-momsredovisning

Kassören Krister Anderson redovisade hur föreningen skall redovisa sin 
moms. 

§5a) Information skall gå ut till medlemmarna att vi avbryter samarbetet 
med Bynet.

b) NAO- Avtalen kommer in och sista datum för inlämning är den 30/11

c)AXEAB- restlistan diskuterades och just nu så återstår ett beställt arbete 
som avser grävning till medlem och montering av dosa.

d) Blåsning av fiber- föreningen behöver en lokal av förvara kommande 
material i.

e) Marks kraftvärme- Lars Olofsson handlägger markavtalen och det är för 
att vi skall få betalt för det arbete som föreningen gjort under året.

d) Bidrag kommunen- Tomas Danielsson bereder den frågan åt styrelsen.

§6 Öppet hus- föreningen håller öppet hus, måndagar mellan kl. 183- 
20.00 fram till den 14/12 2015.

§7 Digital kommunikation- punkten bordlades.



§8 Ej Inbetalda medlemsavgifter- Kontroll görs och påminnelser har gått ut.

§9 Nästa möte den 9/12 kl. 18.30

§ 10 Ordföranden avslutade mötet.

Susanne Nystedt Johan Andersson

Ordförande Justeras

Per-Åke Loftegård

Sekreterare


